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Svensk Irländsk Terrierförening 

Styrelseprotokoll  

 
Från det Konstituerande styrelsemötet i Svensk Irländsk 
Terrierförening den 29 februari 2016 via telefon. 
 
Närvarande: Magdalena Uthberg, Carola Holmström, Roland Frycklund, Mari-Ann Westberg,  
Annika Vänje och Lena Ericson Lind, 
 

Meddelat förhinder: Anette Bodin frånvarande. 
 

§1 Mötet öppnas av ordförande Magdalena Uthberg  
 

§2 Dagordningen 
 Mötet godkände dagordningen 
 

§3 Protokoll förare 
 Till protokollförare vid det konstituerande styrelsemötet utsågs Lena Ericson Lind 
 

§4 Justerare  
 Till justerare av protokollet utsågs Annika Vänje och Carola Holmström 
 

§5 Vice ordförande 
 Till vice ordförande utsågs Carola Holmström 
 

§6 Sekreterare 
 Till sekreterare i föreningen utsågs Lena Ericson Lind 
 

§7 Kassör 
 Till kassör i föreningen utsågs Annika Vänje 
 

§8 Till övriga befattningar/ansvarsområden utsågs följande:  
 

 Hemsidan:  Christina Soini 
 

 Röda Hund: Maritha Andersson, redaktör 
 

 Resultatrapportering:   Anne Sollerud 
 

 Kontaktperson:  Mari-Ann Westberg - Terrierposten (SvTek) och Hundsport 
  (SKK) 
 

 BPH-ansvarig:   Carola Holmström 
 

§9 Firmatecknare 
 Beslutades att ordförande och kassör tecknar föreningens firma var för sig. 
 

§10 Omedelbar justering 
 Paragraferna 5-9 förklarades vara omedelbart justerade. 
  

§11 Övriga frågor 
 Presentation till Röda hund; Beslutades att styrelsen skickar en kort presentation och 
 en bild till redaktören för Röda Hund så fort som möjligt, dock senast denna vecka.  
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 Terrierfullmäktige 17 april: Beslutades att Magdalena Uthberg representerar 
 föreningen.  
 

 Föreningens FB Carola en fråga: Diskussion kring en eventuell policy kring den FB-sida 
 som föreningen har. Styrelsen är överens om att FB-sidan är till för medlemmarna, inte 
 för att uppfödare ska saluföra valpar eller lägga ut utställningsresultat i syfte att hitta 
 valpköpare. Styrelsen var enig om att det är OK att uppfödare lägger ut bild och text på 
 valpkullar men att man inte skriver ut kennelnamnet. Vid frågor om valpar bör man 
 hänvisa till föreningens hemsida. Beslutades att följa utvecklingen på FB innan några 
 ytterligare åtgärder görs. 
 

 Magdalena Uthberg och Rickard Hagström kommer att ansvara för föreningens 
 rasspecial den 11-12 juni i Sigtuna. 
 

 Dokumentet med Ras- och avelsmål (RAS) ska utvärderas under 2016. Magdalena 
 Uthberg kollar upp vad som står i dokumentet och när utvärderingen ska vara klar. 
 Annika Vänje kollar upp vad som behöver göras och återkopplar till styrelsen. 
 

 Hälsoenkät ska läggas upp på föreningens hemsida under året med en utskriftfunktion. 
 Magdalena Uthberg kollar om Karin Hindefeldt vill vara ansvarig för Hälsoenkäten även 
 framledes. Rapport lämnas vid nästa styrelsemöte. 
 

 Inkommande skrivelser: Beslutades att Inkommande skrivelser ska vara en stående 
 punkt på kommande dagordningar. 
 

 Inventering av varulager utförs av Magdalena Uthberg. Fortsatt hantering av 
 varulagret diskuteras vid nästa styrelsemöte. 
 

 FB-grupp för styrelsen ska skapas. Mari-Ann Bambam Westberg ordnar detta. 
 

 Information från styrelsemöten ska läggas ut på hemsidan. Ordföranden skriver 
 inlägg med aktuell information. 
 

 Aktiveringsgrupper och Aktiveringshelger där IT-ägare kan träffas för aktivering är 
 ett bra sätt att marknadsföra rasen och föreningen. Magdalena och Mari-Ann funderar 
 på ett upplägg och återkommer vid kommande styrelsemöte. 
 

 Diskussion kring styrelsens uppdrag, syfte och mål. Styrelsen var enig om att det 
 övergripande målet är att stimulera intresset för IT, t ex genom att sprida kunskap om 
 rasen och ta initiativ till roliga aktiviteter där IT-ägare kan träffa varandra. 

 

§12 Nästa möte sker i form av ett telefonmöte måndagen den 18 april kl 20.00. 
 

§13 Mötet avslutas. 
 
Sekreterare: 

 
Lena Ericson Lind 
 
Justeras:    Justeras: 
 
 
 
 
Carola Holmström   Annika Vänje  


